
 

P R O T O K O L L  
 
fört vid sammanträde med kyrkorådet i Drottning Silvias församling i Wien, 
tisdagen den 11 mars 2014 i kyrkans lokaler på Gentzgasse 10. 
 

Närvarande: Peter Ahlfont, Maria Scharffenberg, Anders Nilsson, Christian Jelinek, 
Gudrun Zinke, Cecilia Winkler, Ulf Karlsson, Sten Häggblom, Marie Jansson 

 
Per Livbom informerar om IT-status som extra insatt punkt, protokollerat under §8d. 

 
 
§ 1 ÖPPNANDE OCH INLEDNING 

 
Ordförande förklarade mötet öppnat klockan 19:15 med att bjuda in 
till kaffebordet. 

 
 
§ 2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 

 
Beslöts: att godkänna dagordningen. 

 
 
§ 3 VAL AV PROTOKOLLJUSTERARE 
  

Beslöts: att välja Ulf Karlsson till att justera dagens protokoll. 
 
 
§ 4 GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL 

 
Beslöts: att godkänna föregående mötesprotokoll. 
 
 

§ 5 UPPFÖLJNING AV EV. BESLUT FATTADE VID FÖREGÅENDE MÖTE.  
  

Kapitalplacering Beslöts: Kassörerna ska utarbeta ett förslag på två passande banker som 
omfattas av bankgarantin, där vi kan placera vårt överskottskapital. 
Detta bör vara genomfört innan årets slut. 
Ordförande, kassör och revisor följer upp genomförande. 
 
Vi inväntar Österrikska myndigheters ”Amtsbestätigung” för ett uppdaterat underskrifts-

berättigande (ny ordförande) 
 

Våra datorer behöver uppdateras och vi har därför ansökt från Skut om pengar för ny mjuk- 
och hårdvara. Vi har ännu inte fått besked om detta.  
Kyrkoherde följer upp. 
Vi har fått information av SKUT att vi inte får pengar till hjälp för Datorer. 
 
 

§ 6 KYRKOHERDENS INFORMATION  
  

Maria Scharffenberg föredrog den årliga statistiken som redovisats till SKUT.. I vanliga 
gudstjänster har antalet kyrkobesökare ökat medan antalet vid veckomässor har gått ner. 
Specialgudstjänster har fler besökare. Dop har ökat från tre till nio. Söndagarnas 
kvällsgudstjänster utmärks av få besökare. 
Barnsamlingar blir mer och mer populära och vuxensamlingar ökar likaså. 



 

Vuxenkören ökar medan barnkörerna inte riktigt har fått fart. 
Diakonala händelser, bl a besökoch hjälp ökar, liksom Själavårdssamtal. 
 
Ekumeniska kontakter fungerar bra. Finska församlingen har nytt kyrkoråd och Maria 
påminner om den planerade träffen ”Get together” den 25 mars för de båda kyrkoråden . 
Svenskgruppen  - svenska organisationer som finns i Wien - har träffats. Det har diskuterats 
om hur man ska samarbeta med olika arrangemang. 
 
Vi får besök av 5 körer under våren.  
 
Semlor-cafét blev en veritabel succé. Många besökare och hög försäljning. 
Vinprovning blev lyckad med 25 deltagare. 
Filosofikvällarna är etablerade med engagerad grupp. 
 
Svenska kyrkan och SKUT håller på att arbeta med ”Värdeord”. Maria och Christian deltog på 
ett möte i Berlin där just värdeord och vad vi (SKUT) skall arbeta med för värdeord stod i 
fokus. Mötet gav likaså möjlighet till uppskattat utbyte med andra utlandsförsamlingar i norra 
Europa och SKUTs ledning. 
 
Beslöts: Kyrkorådet tar upp detta tema i ett separat sammanhang, med syfte att färdigställa 
en församlingsinstruktion. Se även §9. 
 
 

§ 7 EKONOMISK RAPPORT 
  

Cecilia redovisade basar- och årsbokslut:  
Basarernas resultat blev nästan lika gott som förra årets rekord resultat, trots en lägre 
omsättning. Kvarvarande lager har för första gången redovisats i balansräkningen. Återigen 
betonades vikten av det fina och fantastiska engagemang och arbete som många i 
församlingen visar och gör. Bl a bidrog leverantörsoptimeringar till ett tydligt förbättrat resultat. 
Basarkommitténs stora och viktiga arbete är grunden till stabiliteten och säkerheten i det 
omfattande arbetet. 
 
Tillgångarna har ökat under året. 
Gåvor och ett arv har bland annat gjort att intäkterna har ökat.  
Nettoresultat före poster av engångs-karaktär och arv ligger strax över noll. –Detta är bättre 
än budgeterat och mycket glädjande. 

  
Beslöts: Ökande el/gaskostnadsutveckling skall analyseras av ekonomiansvariga till nästa 
KR-möte.   

 
 
§ 8 Arbetsgrupper: 
 

a) Basarkommittén 
Möte om påskbasar har hållits och ett fåtal fler frivilliga skulle behövas under påskbasaren. 
Julbasarskommittén har preliminärreserverat basarslokalerer för årets stora basar. 
 

b) Kyrkvärdar 
Fungerar bra. Dock ser kyrkoherden gärna att det blir fler. 
 

c) Kaffevärdar 
Fungerar bra. Dock ser kyrkoherden gärna att det blir fler. 
 
 



 

d) Information / Wienbladet  
Hemsidan, veckomail och Facebook-sidan är stora exponeringar utåt. Twitter och blogg 
brukas likaså, men i mindre omfattning. Informationsflödet fungerar bra. 
 
Ett extra tjockt Wienblad 32 sidor är färdigt och distribueras i dessa dagar. Det gemensamma 
arbetet med ny mjukvara, InDesign CS6 fungerar bra. En nyhet förutom Fototävling, är att vi 
använder oss av ”QR” koder. 
 
Uppdateringsbehovet av hård- och mjukvara för församlingens administrativa IT har 
undersökts. En försiktig förnyelse av datorer görs med omedelbar verkan med vetskap om att 
vi kommer att behöva nyanskaffa utrustning om 2-3 år. 
 
Beslöts: 
Församlingen köper en uppdaterad och formaterad PC (iMAC) av Per Livbom, samt 
införskaffar 2 trådlösa telefoner med en basstation till kyrkan.  
 
 

§ 9 Övriga frågor: 
 

Uppföljning Personalrelaterat: 
Assistentbostaden behöver anpassning av möbel. 
Beslöts: 
Möbelköp godkändes. 

 
Intervjuer för musiker/assistent-tjänst kommer genomföras i Mars. Maria närvarar. 
 

 
Uppföljning Lokalrelaterat inkl. Inventarier: 
BUWOG visar ingen samarbetsvilja vad gäller åtgärdandet av fuktproblemen i lokalerna. 
SKUTs fastighetsansvariga vill komma till Wien i vecka 13 för att kunna diskutera frågan med 
BUWOG personligen. 
Beslöts: 
Möte skall ordnas med SKUTs representant, Maria Scharffenberg, Marie Jansson och Peter 
Ahlfont för lägesgenomgång och klargörande av handlingsplan. 
 
Orgeln planeras bli åtgärdad innan sommaruppehållet. Offerter har tagits in och beslutats. 
 
Inventering av ”Paulanerkapellet” behöver göras under våren. 
Beslöts: 
Christian Jelinek organiserar en inventering med belönande förplägnad under våren. 
 
Beslöts: 
En ny hushållsassistent införskaffas. 
 
Beslöts: 
Förnyat kontrakt med Finska kyrkan ska skrivas under Mars månad. 
 
Gåvor: 
Beslöts: 
Församlingen ger en gåva om Euro 500,- till ”Stadtdiakonie Wien” ur ”Syster Anna-Lenas 
fond”. Fonden fylls på med en dedikerad kollekt från påskgudstjänsten. 

  



 

 
Gåvoförslag till ”Help-Nepal” har inkommit från Jonas Pettersson. 
Beslöts: 
Maria Scharffenberg utvärderar och tar sedan kontakt med Jonas. Ev gåva sker i form av 
dedikerad kollekt, där organisationen får tillfälle att presentera sig och projektet under 
kyrkkaffet. Detta bör då annonseras i veckomail! 
 
Kyrkorådsarbetets inriktning: 
Tidigare visionsgrupparbete i församlingen skall tas upp och bearbetas med input från 
värdeordskonferensen i Berlin. Frågor om verksamhetens tyngdpunkt och riktning skall likaså 
bearbetas och mynna ut i en församlingsinstruktion. 
 
Beslöts: 
Peter Ahlfont sammankallar till en extern dygnsworkshop kring dessa frågor i slutet av Maj 
eller början av Juni månad. Kyrkoherden rekommenderar övernattning för att det Goda 
Samtalet skall uppstå. 

  
 

§ 10 NÄSTA MÖTE  
 

Beslöts: hålla nästa möte tisdagen den 8 april 2014, kl 19:00 i kyrkans lokaler.  
 
 

§ 12 MARIAS SLUTORD  
 

Maria Scharffenberg avslutade mötet med fina ord om tankar i fastan och att fokusera på det 
vi har. 
 
 

§ 13 MÖTETS AVSLUT 
 

Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 22:16. 

  

 
  

 

 

 Vid protokollet  

 

 

 

 

 Carl Anders Nilsson 

 

 

 

 Justerare:       Mötesordförande: 

 

 

 

 

 Ulf Karlsson      Peter Ahlfont    


